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СУМСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

СЬОМЕ СКЛИКАННЯ

ПОСТІЙ Н А КОМ ІСІЯ  
З ПИТАНЬ СП ІЛЬН ОЇ ВЛАСНОСТІ ТЕРИТОРІАЛЬН ИХ ГРОМ АД ТА

П РИВАТИЗАЦІЇ

ПРОТОКОЛ №  20 
м. Суми 27лютого 2018 року

Засідання відкрив і вів Товстуха К.О. - голова постійної комісії.
Заступник голови: Будник O.A.
Присутні 5 депутатів із 7 обраних: Безрук А .В .Д удник O.A., Лаврик В.І., 
Нечаев C.C., Товстуха К.О.
Відсутні: Пилипейко В.Ю ., М отречко В.В.
Запрош ені:Бистрицька Євгенія М иколаївна - директор комунального закладу 
Сумської обласної ради -  Сумського обласного науково-методичного центру 
культури і мистецтв;
Ж данов Ярослав Олегович - головний лікар комунального закладу Сумської 
обласної ради «Сумський обласний діагностичний центр»;
Злиденний Тарас Володимирович - головний лікар комунального закладу 
Сумської обласної ради «Обласний наркологічний диспансер»;
Комаров Віктор Вікторович -  директор комунального закладу Сумської 
обласної ради «М еморіальний Будинок-музей А.П .Чехова в м. Суми»;
Кравець Валерій Павлович - головний лікар комунального закладу Сумської 
обласної ради «Сумський обласний клінічний лікарсько-фізкультурний 
диспансер»;
Кузьоменська М арина Леонідівна - головний лікар комунального закладу 
Сумської обласної ради «Обласний клінічний перинатальний центр»;
Новіков М ихайло Ю рійович - начальник обласного комунального закладу 
«Сумське обласне бюро судово-медичної експертизи».
Пономаренко Ольга Іванівна-директор обласного ком унального закладу -  
С ум ської обласної наукової медичної бібліотеки;
Ш аповала Євген Іванович - директор Сумського обласного комунального 
підприємства «Фонд інвестування об’єктів соціальної сфери та промисловості»; 
У засіданні постійної комісії взяли участь:
Нагорний Дмитро Володимирович - начальник управління майном Сумської 
обласної ради;

бренкоДЗлексій Валентинович -  заступник начальника управління майном 
г'мськотобласної ради;

Донцова Ольга Іванівна -  консультантвідділу правового забезпечення та 
адрової роботи виконавчого апарату обласної ради;



М ельник Олена Петрівна -  начальник управління культури Сумської обласної 
державної адміністрації;
Порядок денний:

1. Звіт про виконання плану роботи обласної ради на 2017 рік.
2. Про план роботи обласної ради на 2018 рік.
3. Про затвердження плану роботи постійної комісії з питань спільної 

власності територіальних громад та приватизації на І півріччя 2018 року.
4. Про призначення на посаду директора комунального закладу Сумської 

обласної ради -  Сумського обласного науково-методичного центру культури і 
мистецтв Бистрицької Є.М.

5. Про призначення на посаду директора комунального закладу Сумської 
обласної ради «М еморіальний Будинок-музей А.П .Чехова в м. Суми» Комарова 
В.В.

6. Про призначення на посаду директора обласного комунального 
закладу -  С ум ської обласної наукової м едичної бібліотеки 
Пономаренко О.І.

7. Про призначення на посаду директора Сумського обласного 
комунального підприємства «Фонд інвестування об ’єктів соціальної сфери та 
промисловості» Ш аповала Є. І.

8. Про укладення контракту на новий термін з головним лікарем 
комунального закладу Сумської обласної ради «Сумський обласний 
діагностичний центр» Ж дановим Я.О.

9. Про укладення контракту на новий термін з головним лікарем 
комунального закладу Сумської обласної ради «Обласний наркологічний 
диспансер» Злиденним Т.В.

10. Про укладення контракту на новий термін з головним лікарем
комунального закладу Сумської обласної ради «Сумський обласний клінічний 
лікарсько-фізкультурний диспансер» Кравцем В. П.

11. Про укладення контракту на новий термін з головним лікарем
комунального закладу Сумської обласної ради «Обласний клінічний 
перинатальний центр» Кузьоменською М.Л.

12. Про укладення контракту на новий термін з начальником обласного 
комунального закладу «Сумське обласне бюро судово-медичної експертизи» 
Новіковим М.Ю.

13. Про надання згоди на передачу майна спільної власності
територіальних громад сіл, селищ, міст Сумської області до державної 
власності.

14. Про передачу капітальних видатків обласного бюджету по об’єкту 
незавершеного будівництва.

15. Про збільш ення статутного капіталу комунального підприємства 
Сумської обласної ради «СУМИ-ФАРМ».

^У Іб . Про надання дозволу на передачу об’єктів спільної власності
територіальних громад сіл, селищ, міст області в оренду.
/ /л \ІЇ. Про припинення користування та закріплення майна спільної 
■власносіі^тсриторіальних громад сіл, селищ, міст області.



18. Про ліквідацію комунального закладу Сумської обласної ради -  
Ш тепівська спеціальна загальноосвітня школа-інтернат Лебединського району.

19. Про утворення комунального закладу Сумської обласної ради -  
Ш тепівський навчально-реабілітаційний центр.

20. Про встановлення тарифів на виробництво, транспортування та 
постачання теплової енергії.

21. Про підтримку звернення Харківської обласної ради до Верховної 
Ради України, Кабінету М іністрів України щодо реалізації Закону України 
«Про державну допомогу суб’єктам господарювання».

22. Про затвердження техніко-економічних обґрунтувань передачі з 
державної власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 
міст Сумської області цілісних майнових комплексів професійно-технічних 
навчальних закладів.

23. Про хід виконання рішення обласної ради «Про реорганізацію
підприємства «Центральна районна аптека №6»».

24. Про хід виконання рішення обласної ради «Про реорганізацію
обласного комунального підприємства Центральна районна аптека № 27
Кролевецького району».

25. Про хід виконання рішення обласної ради «Про реорганізацію
комунального підприємства Аптека № 202 міста Ромни».

26. Про хід виконання рішення обласної ради «Про утворення 
комунального закладу Сумської обласної ради «Сумська обласна дитячо- 
юнацька спортивна школа інвалідів «Інваспорт»».

Порядок денний прийнятий одноголосно.

СЛУХАЛИ:
1. Про зміну черговості розгляду питань порядку денного.

ВИСТУПИЛИ:
Лаврик В.І. Запропонувалакадрові питання розглянути в першу чергу.

В И РІШ И Л И :виріш или підтримати ініціативу Лаврик В.І. Порядок денний 
прийняли, («за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
2. Про призначення на посаду директора комунального закладу Сумської 
обласної ради -  Сумського обласного науково-методичного центру культури і 
мистецтв Бистрицької Є.М.
С я б °  п  - ^ ^ 'ч н и к  начальника управління майном Сумської обласної
рад

иетрідоска ь .іуі. иозповіла про себе, про освіту та про досвід роботи, а також



озвучила програму розвитку комунального закладу Сумської обласної ради -  
Сумського обласного науково-методичного центру культури і мистецтв.

В И РІШ И Л И :підтрим ати  проект рішення про призначення Бистрицької Є.М .на 
посаду директора комунального закладу Сумської обласної ради -  Сумського 
обласного науково-методичного центру культури і мистецтв, (рішення 
прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
3. Про призначення на посаду директора комунального закладу Сумської 
обласної ради «М еморіальний Будинок-музей А.П .Чехова в м. Суми» Комарова 
В.В.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради.

ВИСТУПИЛИ:
Комарова В.В.Розповів про себе, про освіту та про досвід роботи, а також 
озвучив програму розвитку комунального закладу Сумської обласної ради 
«М еморіальний Будинок-музей А .П.Чехова в м. Суми».

В И РІШ И Л И :підтрим ати  проект рішення про призначенняКомарова В.В.на 
посаду директора комунального закладу Сумської обласної ради 
«М еморіальний Будинок-музей А.П.Чехова в м. Суми», (рішення прийнято:«за» 
- одноголосно).

СЛУХАЛИ:
4. Про призначення на посаду директора обласного комунального закладу -  
С умської обласної наукової медичної бібліотекиП ономаренко О.І.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради.

ВИСТУПИЛИ:
Пономаренко О .І.Розповіла про себе, про освіту та про досвід роботи, а також 
озвучила нагальні проблеми існуючі в закладі, а також можливі шляхи їх 
вирішення.

В И РІШ И Л И :підтрим ати  проект рішення про призначенняПономаренко 0.1.на 
посаду директора обласного комунального закладу -  С умської обласної 
наукової м едичної бібліотеки, (рішення прийнято:«за» - одноголосно).

С Д У /Х А Л и /
0. Про призначення на посаду директора Сумського обласного комунального 
петпшгемства «Ф оцдлнвестування об’єктів соціальної сфери та промисловості» 
Щ аподала £ Л :

/  /



Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради.

ВИСТУПИЛИ:
Ш аповал Є.І.Розповів про себе, про освіту та про досвід роботи, а також 
розповів про підприємство, його мету та діяльність. Розповів про дію програми 
«Власний дім» на практиці.

В И РІШ И Л И :підтрим ати проект рішення про призначенняШ аповала Є.І.на 
посаду директора Сумського обласного комунального підприємства «Фонд 
інвестування об ’єктів соціальної сфери та промисловості», (рішення 
прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
6. Про укладення контракту на новий термін з головним лікарем комунального 
закладу Сумської обласної ради «Сумський обласний діагностичний центр» 
Ж дановим Я.О.
Сябренко О .В .-заступник начальника управліннямайномСумськоїобласної 
ради.

ВИСТУПИЛИ:
Ж данов Я.О. Розповів про себе, про освіту та про досвід роботи, а також 
звернув увагу на позитивні зміни,які відбулисяв закладі, а також озвучивплан 
розвитку закладу.

В И РІШ И Л И :підтрим ати проект рішення обласної ради про укладення 
контракту на новий термін з головним лікарем комунального закладу Сумської 
обласної ради «Сумський обласний діагностичний центр» Ж дановим Я.О. 
(рішення прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
7. Про укладення контракту на новий термін з головним лікарем комунального 
закладу Сумської обласної ради «Обласний наркологічний диспансер» 
Злиденним Т.В.
Сябренко О .В .-заступник начальника управліннямайномСумськоїобласної 
ради.

ВИСТУПИЛИ:
Злиденний Т.В.Розповів про себе, про освіту та про досвід роботи, а також 
озвучив план розвитку закладу.

В И Р ІШ И /И  :підтримати проект рішення обласної ради про укладення 
дантракту на новий термін з головним лікарем комунального закладу Сумської 
^бДас»  І ради «Обласний наркологічний диспансер» Злиденним Т.В.. (рішення 
пшЙ№Р‘6:«за» - одноголосно).



СЛУХАЛИ:
8. Про укладення контракту на новий термін з головним лікарем комунального 
закладу Сумської обласної ради «Сумський обласний клінічний лікарсько- 
фізкультурний диспансер» Кравцем В. П.
Сябренко О .В .-заступник начальника управліннямайномСумськоїобласної 
ради.

ВИСТУПИЛИ:
Кравець В.П. Розповів про себе, про освіту та про досвід роботи, а також 
озвучив план розвитку закладу, звернув увагу на позитивні зміни, які відбулися 
в закладі, а також озвучив план розвитку закладу.

В И РІШ И Л И :підтрим ати проект рішення обласної ради про укладення 
контракту на новий термін з головним лікарем комунального закладу Сумської 
обласної ради «Сумський обласний клінічний лікарсько-фізкультурний 
диспансер» Кравцем В.П.(рішення прийнято:«за» - прийнято одноголосно).

СЛУХАЛИ:
9. Про укладення контракту на новий термін з головним лікарем комунального 
закладу Сумської обласної ради «Обласний клінічний перинатальний центр» 
Кузьоменською М.Л.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради.

ВИСТУПИЛИ:
Кузьоменська М .І. Розповіла про себе, про освіту та про досвід роботи, а 
також звернула увагу на позитивні зміни, які відбулися в закладі, озвучила 
плани розвитку закладу та нагальні проблеми, що потребують фінансування. 
Товстуха К.О. Запропонував рекомендувати депутатам укласти контракт 
терміном на 5 років, замість вказаних в проекті рішення 3-х.

В И РІШ И Л И :підтрим ати проект рішення обласної ради про укладення 
контракту на новий термін з головним лікарем комунального закладу Сумської 
обласної ради «Обласний клінічний перинатальний центр» Кузьоменською 
М.Л. Рекомендувати депутатам укласти контракт терміном на 5 років, замість 
вказаних в проекті рішення 3-х. (рішення прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
10. Про укладення контракту на новий термін з начальником обласного 
комунального закладу «Сумське обласне бюро судово-медичної експертизи»



Новіков М .Ю .Розповів про себе, про освіту та про досвід роботи.

В И Р ІШ И Л И : підтримати проект рішення обласної радиукладення контракту 
на новий термін з начальником обласного комунального закладу «Сумське 
обласне бюро судово-медичної експертизи» Новіковим М.Ю. (рішення 
прийнято:«за» - одноголосно).

С Л У Х А Л И :
11. Звіт про виконання плану роботи обласної ради на 2017 рік.
Донцова О. І. -  консультантвідділу правового забезпечення та кадрової роботи 
виконавчого апарату обласної ради. Проінформувала про виконаний в цілому 
план роботи обласної ради у 2017 році.

В И С Т У П И Л И :
Товстуха К.О .Запропонував членам постійної комісії взяти інформацію до 
відома.

В И РІШ И Л И :підтрим ати  запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесії, (рішення прийнято:«за» -  одноголосно).

С Л У Х А Л И :
12. Про план роботи обласної ради на 2018 рік.
Донцова О. І. -  консультант відділу правового забезпечення та кадрової роботи 
виконавчого апарату обласної ради. Проінформувала проплан роботи обласної 
ради на 2018 рік.

В И С Т У П И Л И :
Товстуха К.О .Запропонував членам постійної комісії взяти інформацію до 
відома.

В И Р ІШ И Л И : підтримати запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесії, (рішення прийнято:«за» - одноголосно).

С Л У Х А Л И :
13. Про затвердження плану роботи постійної комісії з питань спільної 
власності територіальних громад та приватизації на І півріччя 2018 року. 
Товстуха К.О. -  голова постійної комісії. Проінформував про перелік питань, 
які необхідно розглянути на засіданнях постійної комісії в першому півріччі 
Ш & р  оку.

/
овстуха К.О.Запропонувавзатвердити план роботи постійної комісії.



В И РІШ И Л И :затвердити план роботи постійної комісії з питань спільної 
власності територіальних громад та приватизації на І півріччя 2018 
року (додається), (рішення прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
14. Про надання згоди на передачу майна спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Сумської області до державної власності.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради. Проінформував про звернення М іністерства оборони України та 
Департаменту освіти і науки Сумської обласної державної адміністрації, також 
ознайомив з вимогами Постанови Кабінету М іністрів України від 21.09.1998 
№ 1482 «Про передачу об ’єктів права державної та комунальної власності» та 
Закону України «Про передачу об’єктів права державної та комунальної 
власності».

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О. Повідомив, що утримується від голосування.

В И Р ІШ И Л И : підтримати запропонований проект рішення про надання згоди 
на передачу зі спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
області до державної власності нерухоме майно (будівлі і споруди), 
розташовані за адресою: Сумська область, місто Ромни, вулиця М онастирська, 
57, (кадастровий номер земельної ділянки 5910700000:05:018:0037, площа 
2,9281 га). (рішення прийнято:«за» - 4, «проти» - 0, утримався Товстуха К.О. -  
1).

СЛУХАЛИ:
15. Про передачу капітальних видатків обласного бюджету по об’єкту 
незавершеного будівництва.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради.Проінформував про звернення обласної державної адміністрації 
від 15.02.2018 №  01-25/1566, та про мету здійснення заходів по відновленню 
гідрологічного режиму річки Сумка у м. Суми.

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О. Запропонував винести питання на голосування.

В И Р ІШ И Л И : підтримати запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесії, (рішення прийнято:«за» - 4, «проти» - 0, утримався



Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради. Проінформував про необхідність збільшення розміру статутного капіталу 
комунального підприємства Сумської обласної ради «СУМ И-ФАРМ » на 500000 
(п ’ятсот тисяч) гривень.

ВИСТУПИЛИ:
Нагорний Д.В. та Товстуха К.О. Запропонували скликати засідання постійної 
комісії в міжсесійний період для обговорення питання економічної діяльності 
комунального підприємства Сумської обласної ради «СУМ И-ФАРМ », 
фармацевтичних підприємств та всіх інших підприємств комунальної власності 
Сумської обласної ради що належать до спільної власності територіальних 
громад сіл, селищ, міст Сумської області,проаналізувати виконання фінансових 
планів підприємств за 2017 рік.

В И РІШ И Л И :підтрим ати  запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесіЦ ріш ення прийнято:«за» - 4, «проти» - 0, утримався 
Товстуха К .О .- 1).

СЛУХАЛИ:
17. Про надання дозволу на передачу об’єктів спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст області в оренду.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради. Ознайомив з переліком об’єктів спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Сумської області, які передаються в оренду, а також з 
переліком орендарів, що фінансуються за рахунок державного бюджету, яким 
надається майно спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Сумської області в оренду з орендною платою одна гривня на рік.

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О. Запропонував винести питання на голосування.

В И Р ІШ И Л И : підтримати запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесії, (рішення прийнято:«за» - 4, «проти» - 0, утримався 
ТовстухаК.О. -  1).

СЛУХАЛИ:
18. Про припинення користування та закріплення майна спільної власності 
територіальних громад сіл, селищ, міст області.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради.Інформував про звернення комунального підприємства Сумської обласної 

/ради «Паливокомуненерго», Сумського обласного комунального підприємства 
'•«Ф онд/ інвестування об ’єктів соціальної сфери та промисловості»,
Білопільського дочірнього агролісогосподарського підприємства

//«Білопільський агролісгосп» Сумського обласного комунального
^^Г^олщєпгосподарського підприємства «Сумиоблагроліс», державної установи

// І 
і /  •



«Сумський обласний лабораторний центр М іністерства охорони здоров’я 
України», Навчально-методичного центру цивільного захисту та безпеки 
життєдіяльності Сумської області, Сумського обласного комунального 
агролісогосподарського підприємства «Сумиоблагроліс» та
комунальногообласного підприємства Сумської обласної ради «Навчально- 
виробничий центр».
ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О. Запропонував винести питання на голосування.

В И РІШ И Л И :підтрим ати  запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесіЦ ріш ення прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
19. Про ліквідацію комунального закладу Сумської обласної ради -  Ш тепівська 
спеціальна загальноосвітня школа-інтернат Лебединського району.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради. Проінформував про звернення Департаменту освіти і науки обласної 
державної адміністрації та рекомендації постійної комісії обласної ради з 
питань освіти, науки, культури, туризму, спорту та молодіжної політики.

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О. Запропонував винести питання на голосування.

В И РІШ И Л И :підтрим ати запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесії, (рішення прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
20. Про утворення комунального закладу Сумської обласної ради -  
Ш тепівський навчально-реабілітаційний центр.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради.Ознайомив зі зверненнямДепартаменту освіти і науки обласної державної 
адміністрації повідомив про виконання заходів Національної стратегії 
реформування системи інституційного догляду та виховання дітей на 2017-2026 
роки, затвердженої розпорядженням Кабінету М іністрів України від 09.08.2017 
№ 526-р, та інформував про рекомендації постійної комісії обласної ради з 
питань освіти, науки, культури, туризму, спорту та молодіжної політики,

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О .Запропонував винести питання на голосування.



21. Про встановлення тарифів на виробництво, транспортування та постачання 
теплової енергії. Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном 
Сумської обласної ради. Інформував про звернення комунального підприємства 
Сумської обласної ради «Паливокомуненерго».

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О .Запропонував винести питання на голосування. 
В И РІШ И Л И :підтрим ати запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесії, (рішення прийнято:«за» - 4, «проти» - 0, утримався 
Товстуха К .О .- 1).

СЛУХАЛИ:
22. Про підтримку звернення Харківської обласної ради до Верховної Ради 
України, Кабінету М іністрів України щодо реалізації Закону України «Про 
державну допомогу суб’єктам господарювання».
Донцова О. І. -  консультантвідділу правового забезпечення та кадрової роботи 
виконавчого апарату обласної ради. Інформувала прозвернення Харківської 
обласної ради до Верховної Ради України, Кабінету М іністрів України щодо 
реалізації Закону України «Про державну допомогу суб’єктам 
господарювання».

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О .Запропонував винести питання на голосування.

В И РІШ И Л И :підтрим ати  запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесії, (рішення прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
23. Про затвердження техніко-економічних обґрунтувань передачі з державної 
власності до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Сумської області цілісних майнових комплексів професійно-технічних 
навчальних закладів.
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради.

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О. Запропонував винести питання на голосування.

В И РІШ И Л И :підтрим ати  запропонований проект рішення та винести його на 
розгляд чергової сесії, (рішення прийнято:«за» -  одноголосно).

рішення обласної ради «Про реорганізацію підприємства 
аптека №6»».



Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради. Інформував про хід виконання рішення.

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О .Запропонував винести питання на голосування.

ВИРІШ ИЛИ гзняти з контролю рішення обласної ради сьомого скликання від 
24.02.2017 «Про реорганізацію підприємства «Центральна районна аптека №6». 
(рішення прийнято:«за» -одноголосно).
СЛУХАЛИ:
25. Про хід виконання рішення обласної ради «Про реорганізацію обласного 
комунального підприємства Центральна районна аптека № 27 Кролевецького 
району».
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради. Інформував про хід виконання рішення.

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К .О . Запропонував винести питання на голосування.

ВИРІШ ИЛИ :зняти з контролю рішення обласної ради сьомого скликання від 
02.06.2016 «Про реорганізацію обласного комунального підприємства 
Центральна районна аптека № 27 Кролевецького району», (рішення
прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
26. Про хід виконання рішення обласної ради «Про реорганізацію 
комунального підприємства Аптека № 202 міста Ромни».
Сябренко О .В .- заступник начальника управління майном Сумської обласної 
ради. Інформував про хід виконання рішення.

ВИСТУПИЛИ:
Товстуха К.О .Запропонував винести питання на голосування.

ВИРІШ ИЛИ :зняти з контролю рішення обласної ради шостого скликання від 
09.04.2015 «Про реорганізацію комунального підприємства Аптека № 202 міста 
Ромни», (рішення прийнято:«за» - одноголосно).

СЛУХАЛИ:
27. Про хід виконання рішення обласної ради «Про утворення комунального 
закладу Сумської обласної ради «Сумська обласна дитячо-ю нацька спортивна 

в «Інваспорт»».
О .В .- заступник начальника управління 

ід виконання рішення.
майном Сумської обласної



Товстуха К.О .Запропонував винести питання на голосування.

ВИРІШ ИЛИ :зняти з контролю рішення обласної ради від 07.10.2016 «Про 
утворення комунального закладу Сумської обласної ради «Сумська обласна 
дитячо-юнацька спортивна школа інвалідів «

К .О . Товстуха

Заступник О.А. Будник

Голова


